
Tro. 

 
 
Gennem troen på Jesus har vi Guds retfærdighed, 
Guds hellighed og den Helligånds kraft. 
 
HÅB er ikke TRO. 
 
Håbet forventer kommende ting. Troen besidder alle-
rede de endnu ikke synlige ting. 
 
Hvad vi i sandhed tror, det er også allerede vor ejen-
dom. 
 
Troen er den skabende kraft, som skaber dét i os, som 
vi på Guds ords grundlag tror, så at dét, som endnu ik-
ke er sket, bliver til virkelighed. 
 
Ved troen bliver det usynlige til synlige åbenbaringer 
og kendsgerninger. 
 
 
Den gamle Adams bønner er ikke troens bønner, men 
vantroens! 
Han forventer heller ikke bønhørelse, men står op fra 
sine knæ med en følelse af tilfredshed ved at have gjort 
sin pligt. 
Han har ”opbygget” sig og glemmer indholdet af sine 
bønner uden at forvente bønhørelsen af dem. 
 
 


